
Fra: Martin Vive Ivø [mailto:martiv@kunst.dk]  
Sendt: 13. oktober 2008 15:04 
Til: Finn Skriver Frandsen 
Emne: Til brug for KUUs møde med Kunstrådet 

Hej Finn 
  

Som aftalt fremsendes rådets svar til den forrige kulturminister i forlængelse af PLUSS-rapporten. 
Svaret forholder sig bl.a. til spørgsmålet om arkitekturens, kunsthåndværkets og designs ønsker 
om at blive omfattet af rådets bevillingsområdet. Desuden et par links til pressemedl. fra rådet, 
som Øvlisen har bedt mig om, at udvalget får muligheden for at se. 
  

Ellers holder vi fast ved, at mads indleder med at fortælle om rådet og dets rolle, herunder især 
rådets arbejde med handlingsplan og indsatsområder. Derefter vil han sige lidt om lovrevisionen 
og rådets ønsker hertil, som bl.a. udtrykt i det vedhæftede dokument. Efterfølgende kan 
rådsmedlemmerne evt. supplere og udvalget stille spørgsmål. De politiske forhandlinger om 
lovrevisionen begynder samme eftermiddag, så timingen er da perfekt, må man sige. 
  

Ved du allerede nu i hvilket lokale mødet finder sted? 
  

mvh, Martin 
  

  

  

 


